



Mobile Money Corporation (MMC) and Mastercard launch Virtual Card by MoMo to accelerate online payments in Cameroon

Douala, February 12, 2026 – The Mobile Money Corporation (MMC), a subsidiary of the MTN Group in Cameroon, has launched the **Virtual Card by MoMo** in December 2025 and officially presented it on January 29, 2026, a virtual prepaid card developed in collaboration with **Mastercard** and deployed with the support of **Access Bank**.

The Virtual Card by MoMo enables consumers to make online purchases on both local and international platforms. It also facilitates payment for subscriptions to a wide range of online services related to education, information, entertainment, and more.

Any user with a MoMo account can easily obtain this virtual card directly from the MoMo mobile application and use the same app to top up the card, access transaction history, and perform other operations. In addition to its ease of use, the card offers enhanced security, configurable budget control, and acceptance by many online merchants.

This card is indeed a powerful lever to stimulate the digital economy, encourage entrepreneurship, and strengthen local competitiveness.

“Thanks to Mastercard and Access Bank, we are providing the public with a modern, secure solution tailored to today’s needs. This is a major step towards a more open, connected, and inclusive economy,” says **Alain Nono, CEO of MMC**.

“Mastercard is proud to support Mobile Money Corporation Limited in this major initiative. By enabling access to the global digital economy, we are helping create opportunities for millions of people. This collaboration reinforces our shared vision of a future where everyone can participate in the digital economy safely,” says **Mohamed Benomar, Country Manager, North West Africa, Mastercard**.

“As a financial institution committed to innovation and financial inclusion, Access Bank Cameroon is proud to champion this initiative alongside MTN Mobile Money and Mastercard. The Virtual Card by MoMo expands access to secure and convenient digital payments, enabling individuals and businesses across the country to transact with confidence, participate more fully in the digital economy, and unlock new opportunities reflecting our ambition to go beyond traditional banking and deepen financial inclusion.” added **Ellis NZO ASU, Managing Director Access Bank Cameroon PLC**.

Simple, fast, and 100% digital.

- No paperwork
- No travel required
- No physical card.

The card is available instantly via the MoMo app or the code *126*43#.



MoMo
from MTN



— END —

About Mobile Money Corporation Limited

MMC is a leading mobile financial services provider in Cameroon, committed to promoting financial inclusion through accessible solutions.
Press Contact: **Farida Ossele** | Tel.: +237 677552182 | E-mail: Farida.Ossele@mtn.com

About Mastercard

Mastercard powers economies and empowers people in 200+ countries and territories worldwide. Together with our customers, we're building a sustainable economy where everyone can prosper. We support a wide range of digital payments choices, making transactions secure, simple, smart and accessible. Our technology and innovation, partnerships and networks combine to deliver a unique set of products and services that help people, businesses and governments realize their greatest potential.

www.mastercard.com

Mastercard Communications Contact

Kanyi L. Mwangi

Communications Director

Kanyi.Mwangi@mastercard.com

About Access Bank

Access Bank Cameroon provides tailored financial solutions, contributing to the economic development of Cameroon.

*Communications Contact: Mathilde Nyamsi | +237 679300360 |
mathilden@accessbankplc.com*

Access Bank is a leading pan-African bank recognized for its commitment to innovation, financial inclusion, and economic development across the continent.



Mobile Money Corporation (MMC) et Mastercard lancent la "Virtual Card by MoMo" pour accélérer les paiements en ligne au Cameroun

Douala, le 29 janvier 2026 – La Mobile Money Corporation (MMC), filiale du groupe MTN au Cameroun, a annoncé le lancement de la **Virtual Card by MoMo**, une carte prépayée virtuelle développée en collaboration avec **Mastercard** et déployée avec l'appui technique d'**Access Bank**.

La "Virtual Card by MoMo" permet aux consommateurs d'effectuer des achats en ligne sur des plateformes locales et internationales. Elle facilite également le paiement d'abonnements à une vaste gamme de services numériques liés à l'éducation, l'information, le divertissement, et bien plus encore.

Tout utilisateur disposant d'un compte MoMo peut facilement obtenir cette carte virtuelle directement depuis l'application mobile MoMo. L'application permet également de recharger la carte, de consulter l'historique des transactions et d'effectuer d'autres opérations de gestion. Outre sa simplicité d'utilisation, la carte offre une sécurité renforcée, un contrôle budgétaire configurable et une acceptation par de nombreux sites marchands à travers le monde.

Cette innovation constitue un levier puissant pour stimuler l'économie numérique, encourager l'entrepreneuriat et renforcer la compétitivité locale.

« Grâce à Mastercard et Access Bank, nous mettons à la disposition du public une solution moderne, sécurisée et adaptée aux besoins d'aujourd'hui. C'est une étape majeure vers une économie plus ouverte, connectée et inclusive », a déclaré **Alain Nono, Directeur Général de MMC**.

« Mastercard est fier de soutenir Mobile Money Corporation Limited dans cette initiative d'envergure. En permettant l'accès à l'économie numérique mondiale, nous contribuons à créer des opportunités pour des millions de personnes. Cette collaboration renforce notre vision commune d'un avenir où chacun peut participer à l'économie numérique en toute sécurité », a affirmé **Mohamed Benomar, Directeur Général pour l'Afrique du Nord-Ouest chez Mastercard**.

« En tant qu'institution financière engagée dans l'innovation et l'inclusion financière, Access Bank Cameroon est fière de porter cette initiative aux côtés de MTN Mobile Money et Mastercard. La "Virtual Card by MoMo" élargit l'accès aux paiements numériques sécurisés, permettant aux particuliers et aux entreprises de tout le pays d'effectuer des transactions en toute confiance. Cela reflète notre ambition d'aller au-delà de la banque traditionnelle pour approfondir l'inclusion financière », a ajouté **Ellis NZO ASU, Directeur Général d'Access Bank Cameroon PLC**.



MoMo
from MTN



Simple, rapide et 100 % numérique :

- Zéro paperasse
- Aucun déplacement requis
- Pas de carte physique à gérer

La carte est disponible instantanément via l'application MoMo ou en composant le code ***126*43#**.

— FIN —

À propos de Mobile Money Corporation Limited (MMC)

MMC est l'un des principaux fournisseurs de services financiers mobiles au Cameroun, engagé à promouvoir l'inclusion financière par des solutions accessibles au plus grand nombre.

Contact Presse : Farida Ossele | Tel.: +237 677552182 | E-mail: Farida.Ossele@mtn.com

À propos de Mastercard

Mastercard soutient les économies et donne les moyens aux populations de prospérer dans plus de 200 pays et territoires. Ensemble avec nos clients, nous bâtissons une économie durable où chacun peut réussir. Nous soutenons un large éventail de choix de paiements numériques, rendant les transactions sûres, simples et accessibles.

www.mastercard.com

Contact Communications Mastercard : Kanyi L. Mwangi | Directrice des Communications | Kanyi.Mwangi@mastercard.com

À propos d'Access Bank

Access Bank Cameroon propose des solutions financières sur mesure, contribuant au développement économique du Cameroun. Access Bank est une banque panafricaine de premier plan, reconnue pour son engagement envers l'innovation et le développement économique.

Contact Communications : Mathilde Nyamsi | +237 679300360 | mathilden@accessbankplc.com